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P r o t o k ó ł   
 

 

 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury 

Technicznej oraz Ochrony Środowiska Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  

z dnia 9 marca 2020 roku pod przewodnictwem p. Mirosława Gromka - 

Przewodniczącego Komisji. 
 

 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 
 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 9 marca 2020 r.  swoją obecność odnotowało  

6 członków Komisji (lista obecności w załączeniu do protokołu). 

  

Spoza Komisja udział w posiedzeniu wzięli: 

 
1. Z-ca Burmistrza Miasta  – p. Daniel Choinka; 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XVI sesję Rady Miasta; 

3. Sprawy Różne. 
 

AD. 1 

 Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek  dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

ds. Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska Rady 

Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 9 marca 2020 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  

quorum Przewodniczący  Komisji  przedstawił proponowany porządek obrad, który został 

przyjęty: 

Jednogłośnie 6 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XVI sesję Rady Miasta. 

Projekty uchwał: 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 

lata 2020 - 2030. 

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek  zwrócił się z prośbą do Z-cy 

Burmistrza Miasta p. Daniela Choinki o wprowadzenie do tematu dyskusji.  
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Z- ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że w przedstawionym 

projekcie uchwały zmiany budżetowej na 2020 rok zawarte zostały cztery główne zmiany.  

Z- ca Burmistrza Miasta poinformował, że pierwsza z wprowadzonych w projekcie uchwały 

zmian dotyczy programów prowadzonych przez MOPS pod nazwą MOPS CHAGE oraz 

Akcja Integracja. Z- ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że powyższa zmiana 

związana jest z tym, że w 2019 roku nie zostały wydatkowane wszystkie środki, które 

pochodzą z budżetu Państwa oraz dotacji Unii Europejskiej w związku z czym zostają one 

przeniesione na 2020 rok.  Z- ca Burmistrza Miasta poinformował, że kolejna zmiana dotyczy 

wykupu gruntów i dotyczy przeniesienia środków w kwocie 42 tys. zł. z wykupu gruntów na 

zakup usług pozostałych. Z- ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że 

trzecia wprowadzona w projekcie uchwały zmiana dotyczy tylko i wyłącznie zmiany nazwy  

z „Program Ochrony Środowiska” na „Program Ograniczenia Niskiej Emisji”.  

Z- ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że czwarta zmiana dotyczy natomiast spraw związanych  

z modernizacją stadionu. Z- ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że w/w 

zmiana dotyczy przeniesienia wydatków inwestycyjnych w kwocie 300 tys. zł. z MOSiR  

z przeznaczeniem na inwestycje modernizacji stadionu. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że 

dotyczy to znaczącej wymiany gruntu stadionu miejskiego około 35 cm co wygenerowało 

dodatkowe koszty. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że brak 

wymiany w/w nawierzchni będzie skutkował dla miasta jako zleceniodawcy utratą gwarancji. 

Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że  planowana jest wymiana trybun na wzór trybun, 

które znajdują się na stadionie Omega wraz z wykonaniem niewielkiego zadaszenia.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że planowana jest również 

wymiana chodników oraz niewielka modernizacja parkingu znajdujących się w obrębie 

stadionu. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że na wydatki związane z powyższą 

inwestycją istnieje możliwość pozyskania z Ministerstwa Sportu dofinansowania w postaci 

50% poniesionych kosztów. Z- ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że 

powyższe zmiany nie powodują zmiany w deficycie budżetu miasta oraz zwiększenia 

kredytu.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z prośbą aby przy okazji realizacji w/w 

inwestycji wykonać również doświetlenie skrzyżowania.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek zapytał czy członkowie Komisji mają 

jeszcze jakieś pytania co do przedłożonego projektu uchwały. W związku z barkiem dalszych 

pytań w/s Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, 

Komisji w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonej sprawie. 

 

Projekt uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2020 - 2030. 

Komisji w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonej sprawie. 

 Projekt uchwały w sprawie określania wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej.  
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Radny p. Jerzy Pawluczuk odnosząc się do tematu przedłożonego projektu uchwały 

zapytał co jest powodem wprowadzanej zmiany.  

Z- ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że przedłożony projekt 

uchwały ma związek z koniecznością wprowadzenia możliwości składania deklaracji na 

odbiór odpadów komunalnych również drogą elektroniczną.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu sposobu rozliczania obowiązującego 

w Warszawie. Radny poinformował, że w blokach problem gospodarki odpadowej został 

rozwiązany w taki sposób, że na klatkach schodowych wywieszone zostały listy mieszkań 

wraz z listą osób zamieszkujących w danym gospodarstwie domowym.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnego zwrócił 

uwagę, że powyższe rozwiązanie może powodować naruszenie przepisów RODO.  

Radny p. Krzysztof Laska wyraził opinie, że zasłanianie się przepisami RODO jest 

bardzo wygodne.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że zasłanianie się przepisami RODO jest 

bardzo niewłaściwe i powoduje zbyt duże zaufanie społecznie. Radny zwrócił uwagę, że 

osoby które oszukują nie mają żadnych obaw.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek zapytał czy członkowie Komisji mają 

jeszcze jakieś pytania co do przedłożonego projektu uchwały. W związku z barkiem dalszych 

pytań w/s Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały: 

w sprawie określania wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta 

Ostrów Mazowiecka oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek zwrócił się z prośbą do  

Z-cy Burmistrza Miasta o wprowadzenie do tematu przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący  Komisji zapytał czy w przedstawionym projekcie proponowane jest 

zmniejszenie czy zwiększenie liczby koncesji.  

           Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że przedłożony projekt 

uchwały powstał na wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 

Socjalnych oraz Porządku Publicznego. Z- ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że przedłożonym 

projekcie uchwały zmniejszona została liczba zezwoleń z 123 koncesji na 120. Z- ca 

Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że w każdej grupie liczba zezwoleń na 

sprzedaż alkoholu zmniejszona została o jedno zezwolenie.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał czy decyzje administracyjne dotyczące zezwoleń na 

sprzedaż alkoholu wydawane są na dwa lata.   
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           Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwile obecną trudno 

mu odpowiedzieć na powyższe pytanie ale prawdopodobnie koncesje wydawane są nawet na 

dłużej niż dwa lata.  

Radny p. Stanisław Dylewski odnosząc się do powyższego tematu dyskusji zwrócił 

uwagę, że sklep przy ul. 3 Maja otrzymał zezwolenie na sprzedaż alkoholu na 3 lata. 

Radny p. Krzysztof Laska wyraził zdanie, że jemu taki sposób prowadzenia polityki 

nie odpowiada. Radny wyraził opinie, że podmiot, który zamierza otworzyć w mieście 

jakąkolwiek działalność powinien wiedzieć wcześniej czy otrzyma koncesje czy też nie.  

           Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że jeżeli dany podmiot 

zwróci się do miasta z takim pytanie otrzyma odpowiedź czy miasto dysponuje wolną 

koncesją czy też nie.  

Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do tematu dyskusji poinformował, że nie jest 

on za zwiększaniem liczby koncesji jednocześnie wyrażając zdanie, że niesprawiedliwe jest, 

że wile podmiotów gospodarczych otrzymało koncesje natomiast sklep Żabka takiej koncesji 

nie może otrzymać.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że przytoczony przez radnego powyżej 

przykład jest podobny do sytuacji, w której buduje się dom a następnie idzie się do banku aby 

otrzymać pożyczkę. Radny zwrócił uwagę, że osoba prowadząca sklep Żabka dobrze 

wiedziała przy jego powstawaniu, że liczba koncesji jest ograniczona i że może ona takiej 

koncesji nie otrzymać.  

Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do powyżej wypowiedzi radnego wyjaśnił, że 

nie chodzi mu wyłącznie o sklep Żabka informując jednocześnie, że niesprawiedliwym 

działaniem jest, że jeden sklep otrzyma zezwolenie natomiast drugi nie. 

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu dyskusji zwrócił uwagę na nazwę 

ul. 3 Maja . Radny zauważył, że przy w/w ulicy już na chwile obecną znajduje się wiele 

punktów sprzedaży alkoholu a wszystko wskazuje na to, że w krótce będzie ich jeszcze 

więcej. Radny poinformował, że nie długo dojdzie do tego, że wystąpi on o zmianie nazwy 

ulicy 3 Maja na ul. Monopolową.  

Radna p. Beata Herman zwróciła uwagę, że w każdym mieście jest ograniczona liczba 

koncesji. Radna zauważyła, że jeden z powstałych na terenie miasta sklepów Żabka otrzymał 

zezwolenie na sprzedaż alkoholu ponieważ akurat miasto dysponowało jednym wolnym 

zezwoleniem.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek wyraził obawę, że za chwile będzie 

konieczne podjęcie kolejnej uchwały o  zwiększenie zezwoleń na sprzedaż alkoholu.  

Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do powyższej wypowiedzi Przewodniczącego 

Komisji wyraził zaniepokojenie, że liczba zezwoleń na terenie miasta będzie ręcznie 

sterowana przez Rade Miasta. 

Radny p. Stanisław Dylewski przypomniał sytuacje jaka miała miejsce ze sklepem 

przy ul. 3 Maja. Radny przypomniał, że funkcjonowanie w/w sklepu budziło wiele 

sprzeciwów i niezadowolenia mieszkańców oraz prowadziło do zakłócania porządku. Radny 

zauważył, że rozwiązanie w/w problemu przyniosła dopiero likwidacja sklepu.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały:  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 
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Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

  

Projekt chwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 

rok.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał co uległo zmianie w przedłożonym Regulaminie  

opieki nad zwierzętami bezdomnymi.  

Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nic informując 

jednocześnie, że przedłożony projekt uchwały  związany jest z koniecznością ustalenia co 

rocznie takiego regulaminu.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał, które schronisko dla zwierząt zostało wyłonione 

na chwile obecną w postepowaniu przetargowym.  

           Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że wyłonione  

w postępowaniu przetargowym schronisko jest to schronisko w miejscowości Radysy.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy ktoś z Urzędu Miasta sprawdzał warunki 

panujące w schronisku.  

Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak informując  

jednocześnie, że zawsze przed podpisaniem umowy przeprowadzana jest wstępna kontrola 

warunków.  

Radny p. Krzysztof Laska zapytał ile takich psów jest przekazywane w roku przez 

miasto.  

Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że około 12. Z - ca 

Burmistrza Miasta poinformował, że urząd dysponuje również rocznymi raportami 

obrazującymi co dzieje się z odłowionymi zwierzętami.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził przekonanie, że dopóki czipowanie nie będzie 

obowiązywać na terenie całego kraju również i w gminach sytuacja nie zostanie 

uporządkowana.  

Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że dużym atutem jest 

darmowa na chwile obecną sterylizacja zwierząt.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że duży problem stanowią fajerwerki  

w Sylwestra przez, które zwierzęta uciekają do lasów. Radny zauważył, że w innych miastach 

problem ten został rozwiązany poprzez wprowadzenie świateł laserowych.  

 Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały:  

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 rok. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały w przedstawionym  kształcie. 

Projekt  uchwały w sprawie przyjęcia programu „Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka” 
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Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek zwrócił się z prośbą do  

Z-cy Burmistrza Miasta o wprowadzenie do tematu przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący  Komisji zapytał czy przedstawiony regulamin obejmuje jakieś istotne 

zmiany.  

Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że przedłożony projekt 

uchwały ma związek z wprowadzonymi pracami nad regulaminem dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków.  Z - ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że w przedłożonym 

regulaminie wprowadzone zostały wszystkie zmiany i poprawki wskazane przez wody 

Polskie. Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że regulamin 

przygotowany został przez ZGK.  

 Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek zapytał czy należy przez to rozumieć, 

że przedłożony regulamin trafi następnie do zaopiniowania.  

  Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak. Z - ca Burmistrza 

Miasta poinformował, że wszystkie zmiany uzgadniane są z Wodami Polskimi i obejmują  

6 poprawek wskazanych przez Wody Polskie.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy w/w zwrotne uwagi uderzą w mieszkańca 

oraz czy przewidują wzrost kosztów.  

Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie.  

Radny p. Krzysztof Laska poinformował, że dopomina się zawsze o to aby  

w regulaminie ujęte zostało jak ZGK powinien się zachować po awarii. Radny zwrócił uwagę, 

że po awarii czeto nie jest przeprowadzane płukanie w związku z czym z kranów leci brudna 

woda.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jak to się dzieje, że awaria do której doszło  

o 9.00 jest usuwana dopiero o 14.00. 

Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że każda awaria usuwana 

jest na bieżąco informując jednocześnie, że przytoczony przez radnego przypadek był 

szczególny ponieważ awarii uległa główna magistrala. Z - ca Burmistrza Miasta zwrócił 

uwagę, że taki przypadek zdarza się raz na kilka lat.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały: 

w sprawie przyjęcia programu „Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka” 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały w przedstawionym  kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego położonego w Ostrowi Mazowieckiej.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek odnosząc się do tematu przedłożonego 

projektu uchwały zwrócił uwagę, że chodzi o niewielki lokal położony przy ul. 3 Maja. 

Przewodniczący  Komisji w związku z brakiem pytań w/s poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowała projekt uchwały:  

w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego w 

Ostrowi Mazowieckiej. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały w przedstawionym  kształcie. 



Strona 8 z 9 
 

AD. 3  

Sprawy różne  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek poinformował, że do Komisji 

wpłynęło pismo mieszkańca miasta dotyczące nadania nazwy ulicy położonej na terenie 

Miasta Ostrów Mazowiecka. Przewodniczący  Komisji zwrócił uwagę, że mieszkaniec  

w złożonej propozycji proponuje nazwę ul. Strażacka. Przewodniczący  Komisji p. Mirosław 

Gromek poinformował, że natomiast Burmistrz Miasta odnosząc się do propozycji 

mieszkańca proponuje nazwę ulicy jako nazwę nawiązują do zbóż czyli np. Jęczmienna, 

Owsiana, Żytnia. Przewodniczący  Komisji odczytał treść pisma Burmistrza Miasta w/w 

sprawie (pismo w załączeniu do protokołu). Przewodniczący  Komisji zauważył, że z treści 

pisma wynika, że przedstawienie  projektu uchwały w/s nadania nazwy ulicy zaplanowane 

zostało na kolejne posiedzenie sesji Rady Miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że z powyższego pisma wynika, że 

Burmistrz Miasta zwrócił się do Straży Pożarnej o wydanie stosownej opinii w/s. Radny  

w związku z powyższym zaproponował aby z podjęciem decyzji w/s zaczekać do chwili 

uzyskania w/w opinii.  

Radna p. Beata Herman wyraziła zdanie, że jest skłonna przychylić się do prośby 

mieszkańca miasta.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek podsumowując zwrócił uwagę, że 

Komisja zapoznała się z przedłożonym pismem.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do realizacji inwestycji ul. Kościuszki 

poinformował, że podczas projektowania w/w ulicy nie został zaprojektowany i zaplanowany 

wyjazd na osiedle. Radny zwrócił się o jak najszybsze skorygowanie powyższe wskazanego 

błędu.    

         Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że powyższa sprawa jest mu  

znana i zostaną podjęte działania w kierunku wykonania wjazdu.  Z - ca Burmistrza Miasta 

wyjaśnił, że zostanie to wykonane kosztem dwóch miejsc parkingowych ale droga 

przeciwpożarowa zostanie wykonana.  

Radny p. Stanisław Dylewski następnie nawiązał do tematu wycięcia morw przy ul. 

Kościuszki. Radny przypomniał, że powyższy temat był wielokrotnie przez niego 

podejmowany. Radny poinformował, że przy realizacji inwestycji budowy ścieżek 

rowerowych dwa drzewa zostały wycięte jednak zostały jeszcze do wycięcia dwa.  

         Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że prawdopodobnie 

drzewa te zostaną przesadzone.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jak przedstawia się sprawa realizacji inwestycji 

stacji paliw przy ul. 3 Maja.  

Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że zaplanowana została  

w tym zakresie debata i do tego czasu nie ma sensu podejmować tematu stacji paliw.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że dziwi go, że gdy w 2016 roku 

prowadzone były rozmowy na temat budowy chodnika przy w/w ulicy Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Zbigniew Chrupek tłumaczył, że droga ta nie należy do miasta. Radny przypomniał, 

że w tym samym roku złożone zostało zgłoszenie do Starostwa Powiatowego o budowę 

chodnika. Radny zwrócił uwagę, że uzyskana została zgodna na realizacje w/w inwestycji 

informując jednocześnie, że wiązało się to również z poniesionymi kosztami.  
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Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zapytał jakie jest pytanie radnego w tym 

zakresie. Z - ca Burmistrza Miasta poinformował, że nie rozumie pytania radnego.  

Radny p. Stanisław Dylewski okazał do wyglądu zgłoszenie złożone do Starostwa 

Powiatowego dotyczące budowy chodnika ul. 3 Maja po lewej stronie oraz odpowiedź 

zwierającą zgodę na wykonanie tej inwestycji.  

Z - ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że zezwolenie na budowę, 

o którym mówi radny ważne jest 3 lata informując jednocześnie, że jest ono wymagane  

w sytuacji gdy planowana jest jakaś inwestycja. Z - ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że 

wówczas w pierwszej kolejności przed podjęciem działań wymagane jest takie zezwolenie.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał dlaczego inwestycja ta nie została zrealizowana 

skoro miasto uzyskało na to zgodę.  

Radny p. Krzysztof Laska nawiązał do tematu ul. Błękitnej. Radny zwrócił się  

z prośbą o wycięcie trzech drzew brzozy z pada drogowego w/w ulicy.  

Więcej głosów nie było.  

Na tym posiedzenie.   

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 
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Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 

 

 


